

RUSSIAN GAS TURBINES LLC
SUPPLIER INTEGRITY COMMITMENT

The undersigned (“Supplier”) hereby acknowledges and agrees for the benefit of Russian Gas Turbines LLC:

- (1) Supplier has been provided a copy of the guidelines for consultants and suppliers to ensure compliance with the principles of business ethics accepted in RGT LLC (the “Guide”).
- (2) Senior management (including the undersigned representative) of Supplier have carefully reviewed the Guide, especially the section, Responsibilities of RGT Suppliers.
- (3) Supplier has reviewed the Guide with its suppliers and subcontractors, if any.
- (4) Supplier and its employees and representatives are committed to unyielding integrity and agree to comply with the Integrity standards set forth in the section of the Guide entitled “Responsibilities of RGT Suppliers”, including as they relate to Supplier’s dealings with RGT LLC, any goods or services being provided, conveyed or sold by Supplier to RGT LLC or any work being performed by Supplier for or on behalf of RGT LLC.
- (5) Supplier agrees to have its employees participate in compliance training conducted by RGT LLC if required by the Chief Compliance Officer.
- (6) These obligations and undertakings of Supplier are in addition to and do not modify or amend any obligations or commitments of Supplier in any RGT LLC purchase order or other written agreement between the parties.

Acknowledged and agreed by Supplier’s authorized representative on _____,
_____.

_____ (“Supplier”)

Signature: _____

Print Name: _____

Title: _____

Company Address:

**ООО «РУССКИЕ ГАЗОВЫЕ ТУРБИНЫ»
ПОДТВЕРЖДЕНИЕ О СОБЛЮДЕНИИ ТРЕБОВАНИЙ ДЕЛОВОЙ ЭТИКИ**

Нижеподписавшийся («Поставщик») настоящим признает и выражает своё согласие компании ООО «Русские Газовые Турбины» о том, что:

- (1) Поставщику была предоставлена копия «Руководства для консультантов и поставщиков по обеспечению соблюдения принципов деловой этики, принятых в ООО «РГТ» (Руководство).
- (2) Руководители предприятия Поставщика (включая подписавшегося Руководителя) внимательно ознакомились с Руководством, особенно с разделом «Обязанности поставщиков «РГТ»
- (3) Поставщик ознакомил с Руководством своих субпоставщиков и подрядчиков.
- (4) Поставщик и его сотрудники, и представители, также как субпоставщики и подрядчики Поставщика, привержены бескомпромиссным принципам деловой этики и согласны соответствовать стандартам устанавливаемым в разделе «Обязанности поставщиков «РГТ» Руководства, включая те, которые имеют отношение к выполнению Поставщиком любых работ или поставок продукции для ООО «РГТ» или от имени ООО «РГТ».
- (5) Поставщик согласен предоставить возможность для прохождения его работниками обучения, организованного ООО «РГТ» по вопросам обеспечения законности, в соответствии с возможным запросом со стороны Директора по Контролю за Соблюдением Установленных Требований.
- (6) Настоящие обязательства и соглашения Поставщика являются дополнением к закупочному заказу и не изменяют и не исправляют любые обязательства или соглашения Поставщика в любом закупочном заказе ООО «РГТ» или прочем письменном документе, подписанным между двумя сторонами.

Утверждено и согласовано Поставщиком (дата) _____, _____.

_____ (Наименование Поставщика)

Подпись: _____

ФИО: _____

Должность: _____

Адрес Компании:

